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Zápis č. 02/2023-2024 Komisia pre školstvo zo dňa 18.10.2023 

MESTO BREZNO 

Komisia pre školstvo  

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

Zápis č. 02/2023-2024 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno,  

konaného dňa 18.10.2023  

 

Prítomní : 

Mgr. Ivana Donovalová - podpredseda komisie 

Mgr. Baxa Martin 

Mgr. Kvietková Mária 

Mgr. Eva Skačanová 

Mgr. Andrea Valašťanová 

Mgr. Paučová Marta – sekretár komisie 

Hostia:  

PaedDr. Katonová Danka- riaditeľka ZŠ s MŠ K. Rapoša, Pionierska 4 

Mgr. Jolana Václavíková-  zástupkyňa ZŠ s MŠ K. Rapoša, Pionierska 4 

Neprítomní: 

Mgr. Daniel Struhár – predseda komisie- ospravedlnený 

Mondlová Viera- ospravedlnená 

Rokovanie viedla : Mgr. Ivana Donovalová - podpredseda Komisie pre školstvo 

Komisia je uznášania schopná.  

 

Program :  

1) Otvorenie 

2) Návšteva priestorov ZŠ s MŠ K. Rapoša, Pionierska 4 

3) Rôzne  

4) Záver 

 

K bodu č. 1  Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvorila podpredsedníčka komisie Mgr. Ivana Donovalová, privítala 

prítomných členov komisie, oboznámil členov komisie s programom stretnutia. Členovia 

komisie nemali k programu žiadne výhrady.  

 

K bodu č. 2 

 PaedDr. Danka Katonová privítala členov komisie na pôde základnej školy a spolu 

s pani zástupkyňami previedli členov komisie jej priestormi- triedami prvého aj druhého stupňa, 
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odbornými učebňami, jedálňou aj telocvičňou. Počas prehliadky oboznámila pani riaditeľka 

a pani zástupkyne komisiu s fungovaním školy. Zaujímavosťou oproti iným v školám v Brezne 

je to, že na druhom stupni majú vlastné triedy- učebne- učitelia, za ktorými chodia žiaci. Teda 

každý učiteľ sa o tú „svoju“ triedu, ktorá je zameraná na vyučovanie predmetov daného 

pedagóga, stará. Vedenie aj pedagogický zbor si takýto systém pochvaľuje, nakoľko učitelia 

majú vo svojej triede všetko potrebné na výuku daného predmetu vždy po ruke, čím je 

zefektívnený aj vyučovací proces,  žiaci počas prestávok majú vyplnený čas presunom do 

učební, a v neposlednom rade v triedach sa udržiava väčší poriadok.  

Ďalším významným prvok sú tzv. čítacie, oddychové kútiky. Sú vybavené sedacími vakmi 

a hernými stolíkmi a deti si tu môžu počas prestávok čítať knihy, hrať spoločenské hry alebo 

len tak oddychovať. Okrem školskej knižnice, ktorá je žiakom k dispozícii na zapožičanie kníh 

počas prestávok majú žiaci na chodbách aj poličky s knihami, ktoré si môžu vziať na prečítanie, 

vrátiť alebo vymeniť za inú, pre nich už nepotrebnú knihu, čím škola značne prispieva k rozvoju 

čitateľskej gramotnosti u žiakov.  

Väčšinu tried a učební má škola vybavené moderným nábytkom, interaktívnymi tabuľami resp. 

displejmi, dataprojektormi. V školskej jedálni, kde bolo pre veľký záujem stravníkov potrebné 

navýšiť kapacitu, zaviedli šalátový stôl, kde ponúkajú k obedu žiakom rôzne zeleninové aj 

ovocné šaláty. Aj tento nápad mal u žiakov aj rodičov pozitívny ohlas.  

Nedostatkom školy je školská telocvičňa a jej zázemie, ktorá nie je zrekonštruovaná 

a v súčasnosti je strecha telocvične v havarijnom stave.  

Na rekonštrukciu strechy bol vypracovaný projekt a časť finančných prostriedkov na jeho 

realizáciu bola poskytnutá z finančných prostriedkov na havarijný stav MŠVVaŠ SR, časť bude 

hradená z fin. zdrojov zriaďovateľa. Zatiaľ oprava strechy ale zrealizovaná nebola.  

V nevyhovujúcom stave sa nachádza aj športové zázemie telocvične-náraďovňa, šatne, WC.  

 

K bodu č. 3 

• Po prehliadke základnej školy pani riaditeľka informovala komisiu o podaní projektu 

v súlade s výzvou na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok vyhlásenou 

MIRRI na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl. V rámci tejto výzvy sa škola zapojila 

do štyroch z piatich možných aktivít- rekonštrukcia telocvične, modernizácia MT vybavenia 

tried a modernizácia učební, desegregácia. Oprávneným žiadateľom  sú aj školy, je však 

potrebná spoluúčasť 8%. Preto sa škola obrátila na zriaďovateľa so žiadosťou  o spoluúčasť na 

financovaní projektu, nakoľko to nebude možné vykryť z vlastných zdrojov školy.  
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Poprosila komisiu o vyjadrenie sa k žiadosti.  Komisia má k schváleniu žiadosti o spoluúčasť 

kladné stanovisko, čo je vyjadrené  aj uznesením komisie.  

• Členom komisie bol zaslaný návrh na zmenu Plánu práce na 2. polrok 2023, nakoľko sa 

vyskytla chyba v dátume druhého stretnutia. K uvedeným zmenám v pláne práce nemal nik 

výhrady a komisia ho schválila, čo je vyjadrené aj uznesením komisie.  

  

 

K bodu č. 4  

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo sa Mgr. Donovalová poďakovala pani 

riaditeľke za prijatie na pôde ich školy a za vyčerpávajúcu prehliadku. Taktiež sa rozlúčila s 

členmi komisie a poďakovala za účasť. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel Struhár        Mgr. Paučová Marta  

predseda komisie        sekretár komisie 


